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Tisztelt Elnök Asszony!

„Agrárdiplomácia a mélyponton? ”
címmel a Házszabály 91 .x'-a alapján kérdést kívánok benyújtan i

Gráf József
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszternek.

Tisztelt Miniszter Úr !

A szlovák bormizéria, a kacsa-liba máj, az angliai borvizsgálat és még sorolhatnánk a magya r
élelmiszereket ért nemtelen támadásokat, felvetődik a gondolat, hogy érdekérvényesítő
képességeinkkel súlyos gondok vannak !

Úgy tűnik, hogy a marketingmunka, még az uniós országokban, sőt a fontosabb
piacainkat jelentő országokban is eredménytelen. Annyira hogy egy szinte meseszerű „Négy
mancs” nevű , ki tudja micsoda szervezet is képes komoly kételyeket ébreszteni, s őt elérni
fontosabb piacainkon.

Miniszter úr egy alkalommal kifejtette, hogy pengeélen táncolunk, amikor igyekszün k
kiszorítani a hazai piacokról a silány, értéktelen termékeket, amennyiben azok má s
tagországban forgalmazhatók .

Nyilván ennek a pengének a másik éle is élezhető , de úgy tűnik, nincs aki élezze, mert
simán lekerültek egyes termékeink a külföldi polcokról, nem tartva a magyar ellenlépéstől .
Ráadásul ezek a termékek kiváló minőséget képviselnek !

Nem kellene elkezdeni egyenrangú félként viselkedni az EU-ban? Még mindig áll :
Merjünk kicsik lenni ?

Várom megtisztel ő válaszát .

Budapest, 2008 . december 19 .
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